
Zápis ze zasedání Ekonomické komise dne 7. 10. 2022, 12:30 hod., online

Přítomni: Jakub Končelík, Karina Rejchrtová, Pavel Szobi

Omluveni: Šimon Charvát

Hosté: Ondřej Blažek

1. Schválení návrhu programu

Jako první bodu programu komise přistoupila ke schválení programu zasedání.

Program zasedání byl schválen.

Pro:  3 (Jakub Končelík, Karina Rejchrtová, Pavel Szobi)

Proti: 0

Zdržel/a se: 0

2. Návrh na rozdělení Rozpočtu AS FSV UK na rok 2022

Návrh usnesení č. 1: EK AS FSV UK souhlasí s návrhem AS FSV UK schválit

principy rozdělení rozpočtu AS FSV UK pro rok 2022.

Ondřej Blažek informoval členy komise o možnostech financování odměn pro

senátory AS FSV. Vyjádřil názor, že alespoň studenti, kteří vykonávají senátorskou

funkci a členství v komisích, by si měli odměnu ponechat. Senátor by měl před

udělením odměny písemně předem oznámit, že se své odměny za senátorskou

činnost vzdává.

Pro: 3  (Jakub Končelík, Karina Rejchrtová, Pavel Szobi)

Proti: 0

Zdržel/a se: 0

Usnesení bylo schváleno.

3. Různé

Pavel Szobi vznesl dotaz stran zvyšujících se cen energií a služeb v budově na

Pekařské 16. Ondřej Blažek ujistil členy komise, že vedení fakulty monitoruje

spotřebu a změny v cenách energií, do ukončení nájmu by však nemělo dojít k

žádným nečekaným situacím nájem by měl vypršet bez problémů.

Zapsal: Pavel Szobi

Kontrola: Karina Rejchrtová, předsedkyně Ekonomické komise AS FSV UK


